

There is a road 有一条路

Xiǎo jùn 小俊 English: Brother Jon

Xiǎo jùn 小俊

♩=100




有一条路需要我们寻求, 有一条路需要
you3 yi4 tiao2 lu4 xu1 yao4 wo3 men5 xun2 qiu2, you3 yi4 tiao2 lu4 xu1 yao4
There is a road, we must all seek out, There is a road, we must

4



我们去走, 有一条路是神带领的路, 有一条路是全
wo3 men5 qu4 zou3, you3 yi4 tiao2 lu4 shi4 shen2 dai4 ling3 di lu4, you3 yi4 tiao2 lu4 shi4 quan2
all walk down, There is a road, God him-self leads us down, There is a road, for all

8



人类的路, 这条路又窄又长, 这条路崎岖难走,
ren2 lei4 di lu4, zhe4 tiao2 lu4 you4 zai3 you4 chang2, zhe5 tiao2 lu4 qi2 qu1 nan2 zou3,
men on-ly one, This road is nar-row and long, This road is rough, hard to walk,

13



有人看了看 有人走了个头, 有人走了一半 有人走了十分之
you3 ren2 kan4 le5 kan4 you3 ren2 zou3 le5 ge4 tou2, you3 ren2 zou3 le5 yi2 ban4 you3 ren2 zou3 le5 shi2 fen1 zhi1
Some men on-ly look, Some peo-ple on-ly start, Some peo-ple walk half way, Some peo-ple walk nine-ty per-

17



九, 谁能悖谬创造天地的主, 谁能说他不跟着岁月走,
jiu3, shei2 neng2 bei4 miu4 chuang4 zao4 tian1 di4 di zhu3, shei2 neng2 shuo1 ta1 bu4 gen1 zhe5 sui4 yue4 zou3,
- cent Who dares re-bel 'gainst hea-ven's cre-a-ter? Who dares to say that the Lord God is dead?


22



谁能说天地间没有真神, 谁能说出天和地的来头,
shei2 neng2 shuo1 tian1 di4 jian4 mei2 you3 zhen1 shen2, shei2 neng2 shuo1 chu1 tian1 he2 di4 di lai2 tou,
Who dares to say there is no God in heav'n? Who can tell from where the e-le-ments came?

26

(3) ♩=100



谁能说出万物的来头。
shei2 neng2 shuo1 chu1 wan4 wu4 di lai2 tou.
Who can ex-plain the be-gin-ning of life? Who can ex-plain the be-gin-ning of life?